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Nr. Onderwerp: Actie 

 
001. 

 
Opening - mededelingen  
De heer Roeleveld zal bij agendapunt 5 een update geven op het 
jaarrekening traject 
  

 

002. 
 

Vaststellen van de notulen van 13 oktober en 19 december 2016 
De verslagen wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

003. Vaststellen termijnagenda 
De termijnagenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
 

   
004. Frauderisicoanalyse 

Dit is de eerste actualisatie van het door de accountant aangeleverde 
format. Er zal een versienummer aan het stuk worden toegevoegd. 
De heer Roeleveld licht toe dat binnen de organisatie een inventarisatie 
van frauderisico’s heeft plaatsgevonden. Daarnaast is nagegaan welke 
beheersmaatregelen aanwezig/nodig zijn. Het betreffende format wordt 
periodiek voorgelegd aan het controleoverleg, MT en B. en W.  
Op de vraag van de heer Koster of het voorliggende document 
voldoende is wordt door de heer Roeleveld bevestigend geantwoord. 
Na gedachtenwisseling worden onderstaande suggesties overgenomen 

 De heer Seelboldt stelt voor de bonnen van B en W. toe te 
voegen. De heer Roeleveld vermeldt daar dan een  
beheermaatregel bij.   

 De heer Feelders stelt voor een link te leggen naar de social 
media / screening op gevoelige items / het ontbreken (verkopen) 
van spullen. 

 De heer Roelveld gaat na of de activalijst van de werf regelmatig 
beoordeeld wordt.  

De heer Van der Starre informeert hoe wordt omgegaan met gevoelige 
informatie (documenten). De heer Roeleveld wijst op de ambtseed en 
het feit dat de informatie digitaal opgeslagen is. Er is hiervoor geen 
borgingssysteem.  
 

 
Roeleveld 
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005 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
006 

Normenkader   
Document is onderdeel van een afstemming met de accountant.  
Het document is eerder  in een andere vorm in de auditcommissie 
geweest. 
De accountant heeft gevraagd op welke in- en externe regelgeving hij 
moet toetsen. Antwoord: zijn de beheershandelingen rechtmatig tot 
stand gekomen? 
Het is voor de raad wel mogelijk wat te sturen in de normen. 
Ten behoeve van de leesbaarheid zullen de afkortingen in het stuk 
worden toegelicht.  
Voor het verantwoordingsjaar 2017 wordt een leeswijzer toegevoegd.  
 
Jaarrekening 2016  
Op dit moment wordt hard gewerkt aan het gereed krijgen van  de 
jaarrekening. Er is een voorbehoud gemaakt v.w.b. sociaal domein.  
Met name voor zorg, natuur en jeugd zijn er nog te veel onzekerheden 
v.w.b. de verplichtingen die er voor 2016 zijn.  
De grootste onzekerheden bevinden zich bij de grexxen, voorzieningen 
en sociaal domein. 
De heer Roeleveld maakt voor het raadsconvent een voorstel voor een 
gewijzigde planning jaarstukken. 
De heer Roeleveld attendeert er op dat er een extra rekening van de 
accountant verwacht kan worden omdat wij onze planning aanpassen en 
de accountant dus zijn planning moet aanpassen. 

 
 
 
 
 
 
Roeleveld 
 
 
 
Termijnagen
da okt./nov. 
 
 
 
 
 
 
 
Roeleveld 
 

   
006. Welke manier ziet u om toch uitvoering aan het initiatiefvoorstel te 

geven? 
 

 In de groep zitten nu:  
- Monique Bankras  
- Jos Seeboldt  
- Stefan Brau  
- Hudson Louis  
- Wesley Boer 
Een publicatie over dit onderwerp zal via de griffier naar de leden van de 
auditcommissie komen. 

 
 
 
 
 
 
Griffier 
 

007 Raadsvoorstel inrichting rekenkamerfunctie Heerhugowaard 
Er komt een pre advies van de auditcommissie over het voorstel. 
Er volgt een gedachtenwisseling met als uitkomst: de auditcommissie 
staat achter het directeursmodel voor een periode van twee jaar.  
De auditcommissie verwacht dan: regionale onderzoeken waarbij de 
samenwerking met andere partijen wordt gezocht  -  afhankelijk van het 
onderwerp . Gezocht wordt ervaring en iemand die in netwerken zit. 
Audtcommissie stelt het bedrag op te hogen tot 54.000 euro ofwel 1 euro 
per inwoner. 
Een aanbesteding zal conform de procedure aanbesteding accountant 
plaatsvinden.  
De griffier past het raadsvoorstel hierop aan. Het voorstel komt 
vervolgens in mei in de commissie en raad. De heer Seeboldt zal het 
voorstel verdedigen. 
De griffier brengt het verzoek van mevrouw Harmsen over om de 
stukken betreffende de aanbesteding van de accountant goed te lezen. 
 

 

008 Raadsvoorstel verantwoording fractievergoedingen 
De auditcommissie beoordeelt de verantwoording van de 
fractievergoedingen. De griffier koppelt enkele opmerkingen terug naar 

. 
 
Griffier 
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de desbetreffende partijen. De bevindingen worden verwerkt in het 
raadsvoorstel dat in mei in de raad komt. 
 

 

009 Rondvraag 
De heer Van der Starre heeft tot heden de heer Louis vervangen in deze 
commissie. De heer Louis is nu voldoende hersteld en wil zijn plaats in 
de auditcommissie weer innemen. Gaat de auditcommissie daarmee 
akkoord? 
Afgesproken wordt dat een voordracht aan de raad zal worden gedaan. 
De voordracht wordt door auditcommissie gesteund omdat de heer Louis 
een financiële achtergrond heeft. Het raadsconvent wordt hierover 
geïnformeerd. 
De heer Feelders merkt op dat het verslag van Langedijk wellicht 
aanknopingspunten biedt voor de gemeenschappelijke regelingen 
 
 

 
 
 
 
 
 
Griffier 

 


